
凉菜三小碟 Appetizer Trio：
凉拌養生秋葵 Cold okra salad

重慶酸辣豬手粒 Chongqing-style Spicy & Sour Diced Pork Trotters

招牌雞絲粉皮 Signature Shredded Chicken with Jelly Noodles

主湯 Signature Soup：
頭湯海皇燴燕窩(4位) Supreme Braised Bird’s Nest with Seafood (4 servings)

主菜 Main Courses：
北京填鴨半隻 Half Peking Duck

松鼠海鱸魚1條 Crispy “Squirrel-shaped” Sea Bass (whole)

合桃千島明蝦球 Prawns with Walnut Thousand Island Sauce

火腿扒大芥菜 Braised Mustard Greens with Premium Ham

甜品 Dessert：
籠蒸五谷花卷4件 Steamed Multigrain Flower Buns (4 pcs)

高力奶皇4件 Golden Egg Custard Fritters (4 pieces)

優惠價 Special price: 

        950HK$
港幣

元

正價 Regular price:
港幣HK$1,188元

尊貴燕窩4人餐8折(適用於星期一至四晚市；公眾假期除外)
20% off Premium Bird’s Nest Banquet for 4 diners (Monday to Thursday 
during dinner session; except public holidays)

1/10/2025 - 31/12/2025

優惠不適用於滙豐銀聯雙幣信用卡。優惠不適用於2025年10月6日、12月24及31日。優惠適用於堂食或外賣。優惠不可與其他優惠同時使用。如有任何爭
議，生利集團保留最終決定權。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽滙豐Reward+應用程式或www.hsbc.com.hk/creditcard。
The offer is not applicable to HSBC UnionPay Dual Currency Credit Card. The offer is not applicable on 6 October, 24 and 31 December 2025. 
The offer is valid for dine-in or take-away. The offer cannot be used in conjunction with any other offers. In case of any dispute, the decisions of 
Sanglee Group Limited Company shall be final. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or refer to the HSBC Reward+ app or 
www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!


